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Betreft: Vragenhalfuur raadsvergadering dd. 31 januari 2019  

 

Datum:  31 januari 2019  

Onderwerp: ‘’Parkeerproblematiek Dr. Ackenshuis Gulpen’  

 

Geachte leden van het College van Burgemeester en Wethouders,  

 

Op 8 november is raadsbreed een motie aangenomen met betrekking tot de 

parkeerproblematiek rondom het Dr. Ackenshuis te Gulpen. De motie is als bijlage 

bijgevoegd. 

  

Wij zijn bijna drie maanden verder en er is niets verbeterd. Sterker nog, nu de herinrichting 

van de toegang van de entree van het Dr. Ackenshuis gereed is, is de problematiek en helaas 

ook de onveiligheid zodanig toegenomen dat acuut iets moet gebeuren. Wij worden als fractie 

door zowel bewoners, familieleden als vrijwilligers hierop aangesproken. Helaas kunnen wij 

alleen maar verwijzen naar de aangenomen motie, maar oplossingen zijn er nog steeds niet. 

Ook tijdens het fractievoorzittersoverleg kon geen actuele stand inzake de aangenomen motie 

aangegeven worden. Dit geldt helaas overigens voor alle moties en toezeggingen. 

 

Gezien de acute situatie rest ons geen andere mogelijkheid dan vandaag hiervoor aandacht te 

vragen en de volgende vragen te stellen: 

  

1. Wanneer heeft u overleg gevoerd met Sevagram en de nieuwe eigenaar van de 

aanleunwoningen? 

2. Wij verzoeken u ons de verslagen van de gevoerde overleggen te overhandigen? 

3. Welke oplossingen zijn besproken en wanneer zijn deze uitgevoerd? 

4. De parkeerplaatsen onder de “Zorgwoningen” staan regelmatig voor de helft leeg, wat 

zijn de inspanningen van Sevagram om iets te doen aan de genoemde problematiek? 

5. Wat zijn de afspraken en inspanningen de er geleverd moesten worden tussen de 

gemeente en Sevagram voor de bouw van de Zorgwoningen? 

 

 

 

De CDA fractie      

Marieke Nass  fractievoorzitter   

Fon Kistermann raadslid    

Philip Laheij  raadslid 


